

# MATRIX SOBOOST



**ALLERGY ALERT TEST**  
**TEST D'ALLERGIE CUTANÉE**  
**TEST DI ALLERTA ALLERGIA**  
**ALLERGIEVERDACHTSTEST**

<p>BE COLOUR SAFE</p>	<p>SÉCURITÉ COULEUR</p>
<p>SICUREZZA COLORE</p>	<p>MACHEN SIE DEN ALLERGIEVERDACHTSTEST</p>

**GB SAFETY INSTRUCTIONS: READ BEFORE USE**

**THIS PRODUCT IS NOT INTENDED FOR USE ON PERSONS UNDER THE AGE OF 16. AN ALLERGY ALERT TEST MUST BE DONE 48 HOURS BEFORE EACH APPLICATION OF THIS COLORANT, AS AN ALLERGY CAN DEVELOP SUDDENLY, EVEN IF YOU HAVE PREVIOUSLY APPLIED THIS PRODUCT OR ANOTHER COLORANT ON YOUR CLIENT.**

**IMPORTANT: HAIR COLORANTS CAN CAUSE SEVERE ALLERGIC REACTIONS. FOR YOU AND YOUR CLIENT, TO HELP REDUCE THE RISK OF AN ALLERGIC REACTION, IT IS ESSENTIAL TO FOLLOW THE PRECAUTIONS BELOW:**

- **WEAR SUITABLE DISPOSABLE GLOVES** during the preparation, application and rinsing of the product.
- Temporary « black henna » tattoos may increase the risk of allergy.
- **Do not colour the hair if :**
  - your client has a rash on their face or sensitive, irritated and damaged scalp.
  - your client has ever experienced any reaction after colouring their hair.
  - your client has experienced a reaction to a temporary « black henna » tattoo in the past.

**HOW TO PERFORM THE ALLERGY ALERT TEST:**

• Remove earrings. Behind the ear and using a cotton-bud apply a little of the unmixed colorant product sufficient to cover an area of 1 to 2 cm<sup>2</sup> (e.g. the size of a small coin). Re-apply allowing it to dry between applications. Carefully reseal the colorant container. • Leave for 48 hours without washing, covering or touching. If during this period you or your client notice any abnormal reactions, such as itching, redness or swelling in or around the test area, DO NOT APPLY THE PRODUCT.

**SPECIAL PRECAUTIONS**

**IN CASE OF A REACTION DURING THE APPLICATION** such as intense stinging, irritation, rash or burning sensation on the scalp, rinse immediately and discontinue use. In case of shortness of breath, seek immediate medical attention. Before colouring the hair again, recommend your client consults a doctor. Advise your client that if, DURING THE DAYS FOLLOWING THE APPLICATION, itching, redness, spots on the scalp or skin, swelling of the eyes and/or the face, blisters or oozing of the scalp and/or skin occurs, it is recommended to consult a doctor.

• **Keep out of reach of children.** • Use exclusively with recommended oxydants, for COLOR Sync 9 Volume (2.7%) maximum, for SOCOLOR.beauty 30 Volume (9%) maximum. Do not use with hydrogen peroxide greater than for COLOR Sync 9 Volume (2.7%) maximum, for SOCOLOR.beauty 30 Volume (9%) maximum. • Use only the proportions indicated. • Avoid contact with skin and eyes. Do not use to dye a beard or moustache, or for any purpose other than colouring the hair. Do not use to dye eyelashes or eyebrows. • Rinse eyes immediately and abundantly if the product comes into contact with them and seek medical assistance. If contact lenses are worn, they should be removed before rinsing the eyes thoroughly with water. • Rinse hair well after application. • Prepare and apply the mixture preferably in a well-ventilated place. • Do not inhale or ingest. • For all questions concerning the personal sensitivity of your client, recommend consultation with a doctor. • If using up to 20 Vol developer. Wait at least

2 weeks after using a relaxer, a perm or a straightening process on the hair before applying the hair colour. If using 30 Vol developer: Wait at least 2 weeks after lightening or use of a perm or a straightening process on the hair before applying the hair colour. Do not use on hair that has been relaxed. • Do not use if the hair has been coloured with henna or with a progressive hair colorant.

**INSTRUCTIONS FOR USE**

**PREPARATION:** Wear suitable disposable gloves. Use exclusively with recommended oxydants, for COLOR Sync 9 Volume (2.7%) maximum, for SOCOLOR.beauty 30 Volume (9%) maximum. Do not use with hydrogen peroxide greater than for COLOR Sync 9 Volume (2.7%) maximum, for SOCOLOR.beauty 30 Volume (9%) maximum. Use only the proportions indicated. When a shaker is used, open immediately after mixing to avoid the shaker bursting and damage from the product overflowing.

**MIXING:** Mix 45 ml SOCOLOR.beauty or COLOR Sync + 15 ml SOBOOST with 60 ml Cream Developer. Do not use with hydrogen peroxide greater than for COLOR Sync 9 Volume (2.7%) maximum, for SOCOLOR.beauty 30 Volume (9%) maximum.

**APPLICATION and RINSING:** Wear suitable disposable gloves. Do not use metallic tools (clips, comb, ...). Rinse the hair well after the development time.

**FOLLOW THE INSTRUCTIONS FOR USE.**

For professional use only.

**F CONSIGNES D'UTILISATION : LIRE AVANT UTILISATION**

**TEST D'ALLERGIE CUTANÉE**

**CE PRODUIT N'EST PAS DESTINÉ À ÊTRE UTILISÉ SUR LES PERSONNES DE MOINS DE SEIZE ANS. FAIRE, DANS TOUS LES CAS, UN TEST D'ALLERGIE CUTANÉE IMPÉRATIVEMENT 48 HEURES AVANT CHAQUE APPLICATION DE CETTE COLORATION, LES ALLERGIES POUVANT SE DÉVELOPPER DE FAÇON SOUDAINE, MÊME SI VOUS AVEZ DÉJÀ APPLIQUÉ AUPARAVANT CE PRODUIT OU UNE AUTRE COLORATION À VOTRE CLIENTE.**

**IMPORTANT : LA COLORATION PEUT PROVOQUER UNE RÉACTION ALLERGIQUE QUI, DANS CERTAINS CAS RARES, PEUT ÊTRE GRAVE. POUR VOUS ET VOTRE CLIENTE, POUR AIDER À PRÉVENIR LE RISQUE DE RÉACTION ALLERGIQUE, IL EST INDISPENSABLE DE RESPECTER LES CONSIGNES SUIVANTES :**

- **PORTER DES GANTS** appropriés mono-usage lors de la préparation, de l'application et du rinçage du produit.
- **Les tatouages temporaires noirs à base de henné peuvent augmenter le risque d'allergie.**
- **Ne colorez pas les cheveux si :**
  - votre cliente présente une éruption cutanée sur le visage ou si son cuir chevelu est sensible, irrité ou abîmé ;
  - votre cliente a déjà fait une réaction après avoir coloré ses cheveux.
  - votre cliente a fait par le passé une réaction à un tatouage temporaire noir à base de henné

**REALISATION DU TEST D'ALLERGIE CUTANÉE:**

• Enlever les boucles d'oreilles. Appliquer derrière l'oreille à l'aide d'un coton-tige suffisamment du ou des produit(s) colorant(s) non mélangé(s) à l'oxydant pour recouvrir une surface de la taille d'un

centime d'euro (1 à 2 cm<sup>2</sup>). Re-appliquer en laissant sécher dans l'intervalle. Reboucher soigneusement le produit colorant. • Attendre 48 heures sans laver, ni couvrir ou toucher. Si, au cours de cette période, vous ou votre cliente constatez des réactions anormales telles que démangeaisons, rougeurs, ou un gonflement sur la zone testée ou autour, NE PAS APPLIQUER LA COLORATION.

**PRÉCAUTIONS PARTICULIÈRES**

**EN CAS DE REACTION PENDANT L'APPLICATION telle que picotements intenses, irritations, boutons, sensation de brûlure du cuir chevelu, rincer immédiatement et stopper l'utilisation. En cas de difficultés à respirer, demander immédiatement une assistance médicale. Avant de refaire une coloration, recommandez à votre cliente la consultation d'un médecin. Prévenez votre cliente que si, PENDANT LES JOURS SUIVANT L'APPLICATION, des démangeaisons, rougeurs, boutons du cuir chevelu ou de la peau, gonflement des yeux et/ou du visage, cloques ou suintements du cuir chevelu et/ou de la peau apparaissent, il est recommandé de consulter un médecin.**

• **Tenir hors de la portée des enfants.** • Eviter le contact du produit avec les yeux, ne pas employer pour la coloration des cils et des sourcils. • Rincer immédiatement et abondamment les yeux si le produit entre en contact avec ceux-ci. • Rincer immédiatement et abondamment les yeux si le produit entre en contact avec ceux-ci. En cas de lentilles de contact, les retirer avant de rincer les yeux abondamment à l'eau. • Bien rincer les cheveux après application. • Ne pas inhaler ou ingérer. • Pour toute question relative à la sensibilité personnelle de votre cliente, recommandez-lui la consultation d'un médecin.

**CONSIGNES D'UTILISATION**

**PRÉPARATION :** PORTER DES GANTS appropriés mono-usage lors de la préparation, de l'application et du rinçage du produit. Utiliser exclusivement avec l'oxydant recommandé, pour COLOR SYNC 9 Volume (2.7%) maximum, pour SOCOLOR BEAUTY 30 Volume (9%) maximum. Ne pas utiliser du peroxyde d'hydrogène supérieur à 9 VOLUME (2.7%) pour COLORSYNC et 30 VOLUME (9%) pour SOCOLOR BEAUTY. Utiliser les proportions recommandées. Si vous utilisez un shaker ouvrir immédiatement après le mélange pour éviter que le shaker éclate.

**MÉLANGE :** Mélangez 45ml de SOCOLOR.BEAUTY ou COLOR SYNC + 15 ml SOBOOST avec 60 ml de développeur crème. Ne pas utiliser du peroxyde d'hydrogène supérieur à 9 VOLUME (2.7%) pour COLORSYNC et 30 VOLUME (9%) pour SOCOLOR BEAUTY.

**APPLICATION ET RINÇAGE :** PORTER DES GANTS appropriés mono-usage. Ne pas utiliser des outils métalliques. Rincer abondamment après le temps de pause.

**POUR UTILISATION RESPECTER LE MODE D'EMPLOI**  
**Réservé aux professionnels**